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24 december 2021 
 
 
 
Geacht college, geachte raad,  
 
Al een aantal maal hebben wij uw aandacht gevraagd voor de belangen en grote zorgen die een aantal 
omwonenden in het gebied rondom de Grote Wetering hebben rondom de plannen van Arcadis en Vitaal West 
Maas en Waal voor het plaatsen van megawindturbines. Hoewel het alweer enige tijd wat stiller is rondom dit 
dossier zijn onze zorgen zeker niet minder geworden. Wij zouden een gesprek over de voortgang en de huidige 
stand van zaken met de wethouder zeer op prijs stellen.  
 
Ter voorbereiding op dit gesprek hebben wij in ieder geval de volgende vragen geformuleerd.  Wij kunnen ons 
voorstellen dat er nog meer vragen leven onder de omwonenden die we tijdens dit gesprek aan de orde kunnen 
stellen en wellicht heeft de wethouder ook nog vragen aan ons.  
 
• Wat is de status van de visieontwikkeling grootschalige wind? Hoe worden burgers in de gelegenheid 

gesteld hier input op te geven. Wanneer is de visie gereed? 
• In de raadsvergadering van 17 juni 2021 heeft de burgemeester toegezegd contact te zoeken met Defensie 

over de laagvlieggebieden. In september 2021 zou daar meer duidelijkheid over zijn. De laatste maanden is 
het gebied intensief gebruikt door defensie. Wat is de status van de navraag? 

• West Maas en Waal is rood op de kaart van de netbeheerders: structureel congestie, nieuwe aanvragen voor 
transport worden niet gehonoreerd. Wat is de visie van de gemeente daarop? 

• Heeft de wethouder met de provincie contact gehad over het principeverzoek van Comité de Wetering? En 
over de evenwichtigheid (wind/zon) van het RES 1.0. bod Rivierenland. De gedeputeerde noemde eerder het 
bod van Rivierenland evenwichtig. Wat kunnen we leren van de casus in Wijchen? Wat is de uitkomst van 
de gesprekken met de provincie? 

• Wat is de status van het principe verzoek? Hoe gaat dat nu verder? 
• Is de wethouder op de hoogte van het feit dat Arcadis adviseert over de landelijke normen en tegelijkertijd 

partij is in een ontwikkeling in onze gemeente? Hoe denkt de gemeente daarover? 
• Hoe ziet het proces van vervolg RES eruit en hoe krijgt grootschalige wind hier een plek in? 
 
Wij horen graag wanneer de wethouder gelegenheid heeft voor een afspraak. U kunt daarvoor ons email adres 
gebruiken of contact opnemen met René de Beer op nummer 06-20438770. 
 
Met vriendelijke groet, 
Comité De Wetering 
 


